
P R O T O K Ó Ł
z posiedzenia Komisji Regulaminowo – inwentaryzacyjnej

i Etyki Radnych

w dniu 11 grudnia 2007 r.

SE-PO. 0063-6-8/07

Skład Komisji:

Krzysztof Francikowski – Przewodniczący Komisji – obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
Urszula Polak– Wałek – Skarbnik Miasta

Posiedzenie Komisji prowadził :
Krzysztof Francikowski – Przewodniczący Komisji - obecny
Zofia Bazańska – członek komisji                           - nie obecna
Dominik Penar – członek komisji     - obecny
Marek Rajca – członek komisji                  - nie obecny
Grażyna Strączek – członek komisji                  - obecna
Sławomir Święch– członek komisji      - nie obecny 
Janusz Gątkiewicz – członek komisji     - obecny
Mirosław Kędzierski – członek komisji     - obecny
Teresa Kosmala – członek komisji                  - obecna

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie Budżetu Miasta Czeladź na rok 2008. 
2. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2008. 
3. Sprawy bieżące Komisji.

Krzysztof Francikowski – Przewodniczący Komisji

- Otwieram posiedzenie komisji. 
- Proszę Państwa otwieram dyskusję. Jeśli ktoś ma jakieś pytania to bardzo proszę.

DYSKUSJA
  
W  dyskusji na temat projektu budżetu na rok 2008 udział wzięli: 

Krzysztof Francikowski – Przewodniczący Komisji 
Janusz Gątkiewicz – członek komisji
Urszula Polak– Wałek – Skarbnik Miasta
Mirosław Kędzierski – członek komisji 
Teresa Kosmala – członek komisji
Grażyna Strączek – członek komisji
Dominik Penar – członek komisji

Krzysztof Francikowski – Przewodniczący Komisji

- Proponuję głosowanie w celu wyrażenia opinii o projekcie budżetu. 



GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
2 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt budżetu został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Krzysztof Francikowski – Przewodniczący Komisji

- Dziękuję serdecznie Pani, Pani Skarbnik 
- Przejdźmy  do  punktu  drugiego  posiedzenia  komisji.  Pozwolę  sobie 
zaproponować, aby

Ramowy  Plan  Pracy  Komisji  Regulaminowo  –  inwentaryzacyjnej  i  Etyki 
Radnych był   identycznie z  planem z roku 2007. 

Zaproponowany Przez przewodniczącego:  
         Ramowy Plan Pracy

Komisji Regulaminowo – inwentaryzacyjnej
I Etyki Radnych

Rady Miejskiej w Czeladzi
Na 2008 rok

Lp.
MIESIĄĆ TEMATYKA

POSIEDZENIA KOMISJI
1. 2. 3.

1. KWIECIEŃ 1. Zaopiniowanie „Sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 
2007 rok”.

2. Udzielenie absolutorium burmistrzowi miasta.
3. Sprawy bieżące komisji.

2. GRUDZIEŃ 1. Zaopiniowanie budżetu Miasta Czeladź na rok 2008.
2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2008 rok.
3. Sprawy bieżące komisji.

GŁOSOWANIE 

6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że Ramowy Plan Pracy Komisji Regulaminowo – Inwentaryzacyjnej i Etyki 
Radnych na 2008 rok został przyjęty przez Komisję.

Krzysztof Francikowski – Przewodniczący Komisji

- Zamykam posiedzenie Komisji.

Przewodniczący
            Komisji Regulaminowo – inwentaryzacyjnej

             i Etyki Radnych

      Krzysztof Francikowski
Protokołował:
Osika Paweł    
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